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Verslag van de extra vergadering van de Klankbordgroep Koeweide-Trierveld, 

gehouden op dinsdag 19 september 2023 bij Galerie Marie 

 

Aanwezig 
 
Mevrouw R. Dielissen (Stichting Ontgrinden Nooit) 
De heer H. Poulissen (Buurt Oud-Grevenbicht-Papenhoven) 
De heer W. Wackers (Schipperskerk) 
De heer T. Coenen (Schipperskerk) 

De heer J. den Hollander (Illikhoven) 

De heer P. Gorissen (Nattenhoven) 

De heer H. Crutzen (Holtum) 

Mevrouw P. Raemaekers (Rijkswaterstaat) 

Mevrouw M. Satijn (RivierPark Maasvallei) 

De heer D. Bours (gemeente Stein) 
De heer F. Janssen (Natuurmonumenten) 
Mevrouw K. Jans (Natuurmonumenten) 

De heer F. Verhoeven (Consortium Grensmaas) 
De heer P. Adams (Consortium Grensmaas, voorzitter) 

 

Afwezig /afgemeld 

 

De heer J. te Riele (Nattenhoven) 

De heer C. Larosch (Obbicht) 

De heer J. Mohr (Illikhoven) 
De heer L. Smeets (Dorpsplatform Buchten) 
De heer H. Stiphout (Visserweert) 
De heer W. Van den Munckhof (Dorpsplatform Obbicht) 
De heren F. En L. Jennen (Grevenbicht) 
De heer I. Tillie (gemeente Sittard-Geleen) 
De heer H. Urlings (gemeente Sittard-Geleen) 

De heer G. Claassens (Rijkwaterstaat) 

 
 

Opening en mededelingen 

 

Alphons van Winden van Bureau Stroming geeft een nadere toelichting op de eindkaart 

voor de inrichting van Trierveld en Koeweide. Hij benadrukt dat niet alle wensen van de 

omgeving konden worden ingevuld, omdat ze niet passen bij de afspraken over het 

project Grensmaas, niet te beheren zijn en/of niet uitvoerbaar zijn. 
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Hoofdlijnen van de toelichting: de bomenrij langs de Parallelweg in combinatie met 

bosontwikkeling en aangeplant groen bij Schipperskerk zorgen voor een natuurlijk front 

zodat de bedrijventerreinen ten oosten en noorden van Trierveld minder zichtbaar zijn. 

Een diepere en grote plas in Trierveld is onmogelijk. De geul die nu is voorzien zorgt 

voor afvoer van kwelwater. Grazervrije corridors met halfverharde paden en struiken 

komen aan weerszijden van het gebied. De struinpaden worden in de aanvangsfase 

periodiek gemaaid door Natuurmonumenten. Een stenencirkel en zoekgebieden voor 

oeverzwaluwen, hoge grindmilieus en mogelijke ruimte voor natuurlijk, agrarisch beheer 

completeren de inrichting. Inclusief de plaatsing van een raster langs de Kingbeek. 

Langs de Slaperdijk komt een wandel- en onderhoudspad. 

 

Peet Adams geeft vervolgens alle leden van de Klankbordgroep het woord met het 

verzoek ook een eindoordeel te geven over de voorgenomen inrichting. Korte 

samenvattingen: 

 

Petra Raemaekers: “het ziet er fantastisch uit.” 

 

Frenk Janssen: “Het plan biedt een goede visie op de natuurontwikkeling met de juiste 

randvoorwaarden en volop mogelijkheden voor een mooie beleving van recreanten.” 

 

Ria Dielissen benadrukt dat ze zorgen heeft over de balans tussen hoogwaterveiligheid 

en de inrichting van het gebied. Het eindplan wijkt volgens haar niet echt af van de 

eerder voorgestelde inrichting. Ria gaat akkoord met het eindplan. 

 

Pierre Gorissen: “Goed plan. Niet in beton gegoten en alleszins de moeite waard.” 

 

Hoebaer Crutzen: vraagt aandacht voor komst watertappunten en parkeerfaciliteiten in 

Illikhoven. Hij is positief over eindplan. 

 

Daniel Bours: “Een mooi plan met volop dynamiek en niet dichtgetimmerd.” 

 

Theo Coenen: “Een redelijk goed plan.” De modelvliegclub krijgt een plek in het 

agrarisch gebied. Mogelijk dat daar extra parkeerruimte ontstaat, zo voegt François  

Verhoeven toe. 

 

Henny Poulissen: “Chapeau voor de initiatieven.” Henny benadrukt wel de noodzaak van 

struiken en struweel langs de grazervrije corridors, het maaien van de struinpaden en 

extra aandacht voor de veiligheid van fietsers en wandelaars bij de oversteek van 

grazers. 
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Wim Wackers: zijn eindoordeel luidt dat hij ‘er nog een paar nachtjes over moet slapen.’ 

Wackers vraagt naar de breedte van de kwelgeul (circa 50 meter) en de eventuele 

verplaatsing van de huidige parkeerplaats aan de Parallelweg. Verhoeven antwoordt dat 

de huidige parkeerplaats prima voldoet en het kapitaalvernietiging zou zijn om dat terrein 

te verwijderen.  

 

Margriet Satijn: “Hartstikke mooi plan. Trierveld gaat ook deel uitmaken van de lange 

afstandswandeling van RivierPark Maasvallei en het netwerk Knopen Lopen. 

 

Kay Jans: “Evenwichtig en prima plan.” 

 

Sjaak den Hollander: “Ziet er prima uit”. 

 

 

Volgende reguliere bijeenkomst van de klankbordgroep is MAANDAG 27 NOVEMBER 

2023 om 19.30 uur bij Galerie Marie 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


